
 
 

 
 

  

  
JAARVERSLAG 2022 

 

In 2022 waren alle vijfentwintig Overijsselse gemeenten lid van de Vereniging Nederlandse Gemeenten, 

afdeling Overijssel. 

BESTUUR EN BESTUURSBUREAU  

De samenstelling van het bestuur was op 31 december 2022 als volgt: 

➢ Voorzitter: drs. M.P. Dadema, burgemeester van Raalte 

➢ Vicevoorzitter: mw. D. Tigchelaar, burgemeester van Wierden 

➢ Secretaris/penningmeester: drs. R. Willemsen, gemeentesecretaris van Hellendoorn 

 

Overige bestuursleden 

➢ M. Kossen, gemeentesecretaris van Deventer 

➢ B. Overink, raadslid van Enschede 

➢ Mr. drs. J.M. Vroomen, burgemeester van Ommen 

➢ Drs. S.W.J.G. Schelberg, burgemeester van Hengelo 

➢ Mw. E. Zinkweg, wethouder van Oldenzaal, voorzitter van het platform Financieel Domein 

➢ J.M. van Rees, wethouder van Almelo, voorzitter van het platform Ruimtelijk Domein  

➢ Mw. G. Toeter, wethouder van Raalte, voorzitter van het platform Sociaal Domein 

➢ Mw. E. van Lente, burgemeester van Dalfsen, voorzitter van het platform Informatiesamenleving 

 

VNG Overijssel kent vier platforms (platform informatiesamenleving, Financieel, Ruimtelijk en Sociaal 

Domein). De voorzitter van een platform is qualitate qua lid van het bestuur.  

 

In het bestuur waren op 31 december een aantal vacatures, te weten die van griffier, wethouder en 

raadslid. Daarnaast heeft Rolf Willemsen aangekondigd met ingang van 1 mei 2023 te stoppen in de 

functie gemeentesecretaris/algemeen directeur. Dat betekent dat hij met ingang van dat moment zijn 

werkzaamheden als secretaris/penningmeester van VNG Overijssel moet beëindigen.  

 

Op 18 november 2022 waren de namen de vier 

platform voorzitters bekend en werden zij 

voorgesteld aan de collega’s tijdens de VNG 

Overijssel-dag.  

 

Het bestuursbureau van VNG Overijssel bestaat 

uit drie parttime medewerkers; een ambtelijk 

secretaris (Gerla Struik), een 

bestuursmedewerker (Karin Tempelman) en 

een allround medewerker. Deze laatste functie 

is slechts een deel van 2022 ingevuld.  
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ALGEMENE LEDENVERGADERING 2022 

De algemene ledenvergadering (ALV) vond schriftelijk plaats. De agenda en bijbehorende stukken 

werden per e-mail aan de leden gezonden met het verzoek akkoord te gaan met de voorstellen. De 

rekening 2021, balans per 31-12-2021 en de begroting 2022 werden goedgekeurd en vastgesteld. De 

leden stemden ermee in om in de loop van 2022 de vacatures in de kascommissie, die de financiële 

jaarstukken 2023 controleert, op te vullen. Ook het jaarverslag 2021 werd goedgekeurd en vastgesteld. 

EXTRA ALGEMENE LEDENVERGADERING IN DECEMBER 2022 

In het staartje van 2022 is er een extra schriftelijke ALV georganiseerd (doel is te komen tot de invulling 

van de vacatures ‘burgemeester’ in het VNG Overijssel bestuur). Op 22 december werd Hans Vroomen 

formeel benoemd als bestuurslid van VNG Overijssel. Sander Schelberg werd op dezelfde datum 

formeel benoemd als bestuurslid van VNG Overijssel waarbij vermeld dat Sander met ingang van 1 

januari 2023 beoogd voorzitter wordt van de afdeling Overijssel van de Vereniging van Nederlandse 

Gemeenten. In een separate mail is aan de Kring van Overijsselse griffiers gevraagd om één griffier 

voor te dragen voor het bestuur van VNG Overijssel en is de Overijsselse gemeentesecretarissen 

hetzelfde gevraagd, met dien verstande dat hij of zij de functie van secretaris/penningmeester zal 

vervullen. 

VNG OVERIJSSEL-DAG OP 18 NOVEMBER 

In 2022 konden we elkaar weer fysiek ontmoeten tijdens de VNG Overijssel-dag, op de locatie Dieka in 

Markelo. Meer dan 100 bestuurders en een aantal volksvertegenwoordigers waren aanwezig. Het was 

een inspirerende dag rondom het thema: ‘Grote opgaven in een beperkte ruimte’. De dag begon met de 

vergaderingen van de platforms Informatiesamenleving, Financieel, Ruimtelijk en Sociaal Domein.  

Het hoofdprogramma werd geopend met een warm welkom door Martijn Dadema, voorzitter VNG 

Overijssel. Victor Everhardt (directeur Platform31) nam op interactieve wijze de aanwezigen mee in de 

opgaven, de mogelijkheden, lastigheden en bestuurlijke impact van de ‘Druk op de ruimte’. Nico van 

Buren (programmamanager Platform31) nam ons mee verder de inhoud in. Dit werd gevolgd door een 

interactief panelgesprek met Monique van Haaf (gedeputeerde), Christian Muilerman (agrarisch 

ondernemer en raadslid in Deventer) en Liesbeth Grijsen (voorzitter VNG-commissie Ruimte, Wonen & 

Mobiliteit en wethouder in Deventer).  

Het ochtendprogramma werd afgesloten met een heerlijke lunch en de mogelijkheid om te netwerken. 

Na de lunch was er een energizer; de deelnemers gingen letterlijk puzzelen met ruimte. Vervolgens was 

er gelegenheid om met Pieter Jeroense (plv. algemeen directeur van de VNG) in gesprek te gaan op 

thema’s in aanloop naar de Buitengewone Algemene Leden Vergadering van de VNG. De geslaagde 

dag werd onder het genot van een hapje en een drankje, in goed gezelschap, afgesloten.  
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BESTUURSVERGADERINGEN 

Dankzij het versoepelen van de coronamaatregelen vergaderden bestuur en platforms vanaf het tweede 

kwartaal in 2022 weer fysiek. Het Algemeen Bestuur vergaderde op 3 maart, 5 oktober en 7 december. 

Het Dagelijks Bestuur kwam bij elkaar op 9 februari, 7 juli, 21 september en 24 november om praktische 

zaken te bespreken. Op 3 maart ging het bestuur in overleg met een delegatie van het bestuur van VNG 

Gelderland.  

 

Hieronder een korte toelichting op (het besprokene in) de bestuursvergaderingen. 

 

3 maart bestuursvergadering  

Op de agenda van deze vergadering stonden de financiën 2021 en de begroting 2022, de impact van 

de gemeenteraadsverkiezingen op de samenstelling van het bestuur van VNG Overijssel, de 

kandidaatstellingsprocedure van de VNG, de werving van toekomstige platformvoorzitters, lobby en 

beleidsbeïnvloeding als een van de pijlers van VNG Overijssel, terugkoppeling uit de platforms en een 

vooruitblik naar de VNG Overijssel-dag 2022. 

3 maart delegatie VNG Gelderland en VNG Overijssel 

Omdat het al even geleden was dat we elkaar konden ontmoeten, werd er bijgepraat over de gang van 

zaken binnen de twee afdelingen. Er werd ingegaan op wat speelt in Oost-Nederland en hoe we hier 

samen in kunnen optrekken. Daarnaast werd er gebrainstormd over regionalisering als construct. Tot 

slot is er ingegaan op de ontwerp-evaluatie van de samenwerking tussen de provinciale afdelingen van 

de VNG en landelijke VNG. 

5 oktober bestuursvergadering 

Deze vergadering ging van start met een kennismakingsmoment, vanwege wijzigingen in het bestuur. 

Daarna ging het bestuur met elkaar in gesprek over  de opbrengsten uit de verschillende platforms, de 

werving van betrokken Overijsselaars en keek het bestuur vooruit naar de VNG Overijssel-dag op 18 

november. Er werd ingegaan op het thema ‘Toekomstgericht openbaar bestuur’ en de rol van VNG 

Overijssel hierin. Tot  slot was er aandacht voor VNG Overijssel en relatie tot provincie Overijssel. 

7 december bestuursvergadering 

Deze vergadering stond in het teken van ‘verandering’. Het bestuur verwelkomde Erica van Lente 

(burgemeester van gemeente Dalfsen) als nieuwe voorzitter van platform Informatiesamenleving. Rolf 

Willemsen kondigde aan te stoppen als gemeentesecretaris en dus ook als secretaris/penningmeester 

van VNG Overijssel. Aangezien Martijn Dadema stopt als voorzitter, droeg de selectiecommissie na 

gesprekken met vier burgemeesters Sander Schelberg als nieuwe voorzitter van VNG Overijssel voor. 

Het bestuur blikte terug op een geslaagde VNG Overijssel-dag. Tot slot werden de opbrengsten van de 

verschillende platforms en VNG Overijssel in relatie tot provincie Overijssel besproken.  
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COMMUNICATIE 

De communicatie met leden en andere belanghebbenden vindt plaats via diverse kanalen. Naast 

communicatie per brief en e-mail communiceert VNG Overijssel via www.vngoverijssel.nl 

platformvergaderingen en de jaarlijkse ledenvergadering. Daarnaast koos het bestuur van VNG Overijssel 

er in december voor om een brief te sturen naar diverse ministers (in afschrift aan het bestuur van de VNG 

en het college van Gedeputeerde Staten). In deze brief werden de zorgen geuit over de druk bij de 

gemeenten als gevolg van complexe parallelle processen van verschillende ministeries. 

SAMENSTELLING KASCOMMISSIE 

De financiële stukken over 2021 werden in 2022 gecontroleerd en geaccordeerd door de heer drs. J.H.R. 

Pierik (burgemeester van Borne), de heer drs. D.L.W. Zielhuis (gemeentesecretaris van Olst-Wijhe) en 

de heer drs. R.W.J. van Leeuwen (wethouder van Dalfsen). 

PLATFORM INFORMATIESAMENLEVING, FINANCIEEL, RUIMTELIJK EN SOCIAAL 

DOMEIN  

De rol en de werkwijze van de bestuurlijke platforms Sociaal, Ruimtelijk en Financieel Domein als ook 

ons meest recente platform Informatiesamenleving zijn afgeleid van de taken van de vereniging.  

Informatie halen en brengen zijn de sleutelwoorden voor de functie van onze vier platforms. Elkaar 

ontmoeten, ervaringen uitwisselen, ontwikkelingen signaleren, elkaar attenderen op die ontwikkelingen 

én initiatieven nemen over de manier waarop de Overijssel-brede gemeentelijke belangen het beste 

gediend kunnen worden. Niet de zaken van de individuele gemeenten overnemen, maar elkaar wijzen 

op mogelijkheden, met elkaar in gesprek gaan en verkennen of gezamenlijke actie mogelijk een groter 

effect kan hebben. 

 

De platforms zijn in hoge mate zelfsturend bij het uitvoeren van hun activiteiten. Binnen de gegeven rol 

van een platform worden de activiteiten bepaald door: 

1. verzoeken en initiatieven vanuit het bestuur VNG Overijssel; 

2. verenigingsactiviteiten (landelijke agenda VNG); 

3. verzoeken om samenwerking vanuit de provincie Overijssel; 

4. overige verzoeken en initiatieven. 

 

Elke Overijsselse gemeente is vertegenwoordigd in ieder platform. Bij elk van de platforms is - bijna bij 

ieder overleg - een vertegenwoordiger van de landelijke VNG aanwezig om een actieve inhoudelijke 

bijdrage te leveren. Niet alleen in de vorm van informatie brengen; juist ook om rechtstreeks van de 

Overijsselse bestuurders te horen wat er leeft, speelt en wat nodig is. 

 

Afhankelijk van de agenda schoven regelmatig partners aan zoals leden van het college van 

Gedeputeerde Staten van Overijssel, het Oversticht, regionale samenwerkingsverbanden etc. Tijdens 

de platformvergaderingen waren doorgaans meer dan 20 deelnemers aanwezig.  

Zowel de plattelandsgemeenten als steden zijn aanwezig en leveren een actieve inbreng.  

 

Tijdens de platformvergadering verzorgen één of meerdere Overijsselse vertegenwoordigers (actief in 

één van de VNG-commissies) een terugkoppeling vanuit betreffende commissie en verzamelt hij of zij 

inhoudelijke inzichten om het Overijssels geluid in Den Haag te kunnen laten horen. Daarnaast voorzien 

deze “actieve Overijsselaars” de aanwezige collega’s van informatie en ontwikkelingen. Een bijzonder 

waardevolle manier van doen, leren en delen.  

http://www.vngoverijssel.nl/
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Het is het bestuur van VNG Overijssel er zeer veel aan gelegen om in iedere VNG-commissie op z’n 

minst met één Overijsselaar actief vertegenwoordigd te zijn. 

 

Alle platforms kenden een goede opkomst met boeiende discussies en leerzame voorbeelden. Praktijk 

leert dat de platforms bij uitstek geschikt zijn om kennis te delen, te inspireren en samenwerking te 

zoeken.  

 

 

PLATFORM INFORMATIESAMENLEVING 

Voorzitter van dit platform was tot de verkiezingen in maart 2022 Michiel van Willigen, wethouder van 

Zwolle. Ambtelijk adviseurs van dit platform waren tot dat moment Martine Bastiaansen (gemeente 

Deventer), Peter van Capelleveen en Henk Vonk (beiden werkzaam voor de gemeente Zwolle).  

 

Nadat alle Overijsselse colleges waren gevormd, was de functie van voorzitter vacant. Erica van Lente 

(burgemeester van Dalfsen) is sinds 18 november voorzitter van het platform met ambtelijke 

ondersteuning in de persoon van Marc Schuil (Strateeg Informatiesamenleving van Zwolle). 

 

Het platform Informatiesamenleving kwam in 2022 bijeen op 10 maart, 6 oktober en 18 november.  

 

Platformoverleg 10 maart  

Tijdens deze digitale bijeenkomst gingen de deelnemers in gesprek met elkaar over digitale veiligheid, en 

specifiek cybercrime, binnen de gemeenten. Dennis Lacroix (gemeentesecretaris van gemeente Hof van 

Twente) deelde zijn ervaringen en adviezen. Jule Hintzbergen van de Informatiebeveiligheidsdienst gaf 

een toelichting op hun specifieke rol binnen een dergelijke crisis. Rob Bats ‘Cyberburgemeester’ liet 

daaropvolgend zijn licht schijnen over digitale veiligheid en cybercrime. 

 

Platformoverleg 6 oktober  

Tijdens de tweede bijeenkomst van dit platform gingen de deelnemers in gesprek met elkaar over VNG 

Overijssel binnen de VNG familie en werd er dieper ingegaan op de ‘Principes voor de Digitale 

Samenleving’. Dirk van Brederode van de VNG vertelde hoe de VNG gemeenten ondersteunt bij het 

richting geven aan de informatiesamenleving. 

 

Platformoverleg 18 november 

Onderdeel van de VNG Overijssel-dag waren de vergaderingen van de vier platforms van VNG 

Overijssel. Platform Informatiesamenleving organiseerde een open bijeenkomst voor iedereen die 

nieuwsgierig was naar de ‘ins & outs’ van een ‘digital twin’. Gijs Schulkes (accountmanager Geo 

informatie van Deventer) en René van Dijk (programmamanager Groenbeheer, Spelen en 

Begraafplaatsen van Deventer) toonden hoe gemeente Deventer, in samenwerking met Esri Nederland, 

een 3D-mesh van de stad en directe omgeving tot stand heeft gebracht. Deze gedetailleerde 3D-

weergave kan gebruikers veel inzicht geven en voorzien van allerlei data. Tijdens deze vergadering gaf 

Erica van Lente aan dat ze de voorzittersrol op zich zal nemen. De ambtelijke ondersteuning zal 

verzorgd worden door Marc Schuil (Strateeg Informatiesamenleving van Zwolle). 
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PLATFORM FINANCIEEL DOMEIN 

Tot en met de vergadering van 9 juni 2022 was Jelle Beintema, wethouder van Hellendoorn,  voorzitter 

van dit platform. Ambtelijke ondersteuning voor dit platform werd verleend door Frank Baars (adviseur 

van de gemeente Hellendoorn). Nadat alle Overijsselse colleges waren gevormd, was de functie van 

voorzitter vacant. Evelien Zinkweg (wethouder van Oldenzaal) werd op 29 september tot voorzitter van 

het platform gekozen met ambtelijke ondersteuning in de persoon van Martin Tenniglo (financieel 

adviseur van Oldenzaal).  

 

Het platform Financieel Domein kwam in 2022 bijeen op 7 januari, 17 februari, 9 juni, 29 september en 

18 november. 

 

Platformoverleg 7 januari 

Deze online-vergadering stond volledig in thema van de extra Algemene Ledenvergadering (ALV) van de 

VNG op 13 januari 2022. Er werd ingegaan op het proces herijking gemeentefonds en het Coalitieakkoord 

Rutte IV.  

 

Platformoverleg 17 februari  

Tijdens dit digitale overleg vergaderde het platform over de navolgende punten: terugkoppeling gesprek 

met gedeputeerde Van Haaf, terugkoppeling uit en ophalen voeding voor VNG-commissie Financiën, 

stand van zaken rondom de herverdeling van het gemeentefonds, het regeerakkoord en de evaluatie 

van functioneren van het platform Financieel Domein van VNG Overijssel. 

 

Platformoverleg 9 juni 

Tijdens de vergadering kon het platform elkaar weer in persoon ontmoeten. De voorzitter Jelle Beintema 

kondigde aan dat er in de vergadering van september een nieuwe voorzitter gekozen kon worden. Op 

de agenda stond de terugkoppeling uit en ophalen voeding voor VNG-commissie Financiën, de actuele 

ontwikkelingen gemeentelijke Financiën, de stand van zaken van de jaarrekeningen en voorbereiding 

van de programmabegroting 2023. Tijdens de sluiting bedankte Harry Scholten (wethouder van Hof van 

Twente) namens alle deelnemers, Jelle Beintema voor zijn enthousiaste voorzitterschap.  

 

Platformoverleg 29 september 

Waarnemend voorzitter Harry Scholten opende de vergadering. Op de agenda van deze vergadering 

stonden het voorzitterschap en het vicevoorzitterschap van platform Financieel Domein. Evelien 

Zinkweg werd tot voorzitter gekozen en Harry Scholten nam de rol van vicevoorzitter op zich. Vervolgens 

werd er teruggekoppeld uit de VNG-commissie Financiën, was er aandacht voor de financiële highlights 

van Prinsjesdag en actuele ontwikkelingen gemeentefinanciën, het toezichtbeeld provincie Overijssel 

ende stand van zaken gemeentebegrotingen 2023 en verder.  

 

Platformoverleg 18 november 

Onderdeel van de VNG Overijssel-dag waren de vergaderingen van de vier platforms van VNG 

Overijssel. De platforms Informatiesamenleving, FD, RD en SD vergaderden 's ochtends vroeg in ‘open-

platform-vorm' waarbij ook andere Overijsselse bestuurders en volksvertegenwoordigers een platform 

vergadering konden bijwonen. David Rietveld, vaste vertegenwoordiger van de landelijke VNG ging in 

op het proces van de nieuwe financieringssystematiek.  
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PLATFORM RUIMTELIJK DOMEIN 

De voorzitter van dit platform was Erik Volmerink, wethouder van Tubbergen. Ambtelijk adviseur van dit 

platform was Rick Tukker, adjunct directeur bij de gemeente Rijssen-Holten.  

Nadat alle Overijsselse colleges gevormd waren, was de functie van voorzitter vacant. Jan Martin van 

Rees is sinds 22 september voorzitter van het platform, met ambtelijke ondersteuning in de persoon 

van Marjolijn Snijders (adviseur Omgevingswet in Almelo). 

 

Het platform Ruimtelijk Domein kwam in 2022 bijeen op 3 februari, 19 mei, 22 september en 18 

november. 

 

Platformoverleg 3 februari 

Tijdens deze digitale vergadering kondigde de voorzitter aan dat het Gemeenschappelijk 

landbouwbeleid  afgerond was en dit als vast onderwerp kwam te vervallen. Naast de vaste 

agendapunten terugkoppeling uit en ophalen thematiek voor de VNG-commissies Ruimte, Wonen en 

Klimaat (RWM) en Economie, Klimaat, Energie en Milieu (EKEM), stond de aanpak van de 

stikstofproblematiek centraal. Met het vooruitzicht op de verkiezingen van 16 maart 2022, werd er 

stilgestaan bij de highlights van de afgelopen 4 jaar binnen het platform. 

 

Platformoverleg 19 mei 

Sinds lange tijd trof het platform elkaar weer fysiek. De vergadering startte met een terugkoppeling van 

het gesprek met de Statenleden over de Omgevingsvisie, het bestuurlijk overleg Samen Werkt Beter. 

Ook was er aandacht voor de financiële impact van de Omgevingswet. Vervolgens kwam het vaste 

vergaderpunt terugkoppeling uit en ophalen voeding VNG-commissies aan bod en was er aandacht 

voor de aanpak van de stikstofproblematiek. Het platform ging daarnaast in op het Nationaal Programma 

Landelijk Gebeid, het conceptueel Bouwen en Welstand en de Overijsselse Bossenstrategie. Tijdens 

de sluiting werd er afscheid genomen van Erik Volmerink als voorzitter. Jan Martin van Rees bedankte 

Erik voor zijn inzet, kennis en bijdrage binnen het platform D.  

 

Platformoverleg 22 september 

De nieuwe voorzitter van Platform RD, Jan Martin van Rees, opende de vergadering. Jan Martin had 

zich als enige kandidaat gesteld. De aanwezigen stemden ermee in dat Lucas Mulder (wethouder van 

Staphorst) vicevoorzitter werd. Men vervolgde de vergadering met een voorstelronde. De 

vertegenwoordiging in commissies en bestuurlijke netwerken werd geregeld en er volgde een 

terugkoppeling vanuit de subcommissie Fysiek. Hoofdthema's waren de nieuwe Omgevingsvisie 

Overijssel en het Provinciaal Programma Landelijk Gebied; deze punten werden besproken in 

aanwezigheid van gedeputeerde Van Haaf. Sander Simonse, vast contactpersoon vanuit de landelijke 

VNG, ging in op het Nationaal Programma Landelijk Gebied en ontwikkelingen rondom het 

stikstofdossier. Ook was er een toelichting vanuit het steunpunt cultureel erfgoed Overijssel. 

 

Platformoverleg 18 november 

Onderdeel van de VNG Overijssel-dag waren de vergaderingen van de vier platforms van VNG 

Overijssel, in “open-platform-vorm". In deze vorm konden ook andere Overijsselse bestuurders en 

volksvertegenwoordigers een platform vergadering bijwonen. Tijdens de vergadering van het platform 

Ruimtelijk Domein stonden het Provinciaal Programma Landelijk Gebied  en de ontwikkelingen rondom 

het stikstofdossier centraal. De gedeputeerden Ten Bolscher en Van Haaf waren hierbij aanwezig.  
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PLATFORM SOCIAAL DOMEIN 

Bart Jaspers Faijer, wethouder van Ommen, was voorzitter van dit platform. Ambtelijke ondersteuning 

werd verleend door Henk Kerkdijk, coördinator sociaal domein van de gemeente Ommen.  

 

Nadat alle Overijsselse colleges waren gevormd, was de functie van voorzitter vacant. Gerria Toeter 

(wethouder van Raalte) is sinds 6 oktober voorzitter van het platform met ambtelijke ondersteuning in 

de persoon van Michelle Bohan (strategisch beleidsadviseur Wmo van Raalte).  

 

Het platform Sociaal Domein kwam in 2022 bijeen op 10 februari, 2 juni, 6 oktober en 18 november. 

 

Platformoverleg 10 februari 

Deze digitale vergadering ging van start met de terugkoppeling uit en ophalen voeding VNG-

commissies. Vervolgens werd de ervaring met en de effecten van de inzet van Praktijkondersteuner 

Huisarts Jeugd besproken.  Het platform blikte met plezier terug op de afgelopen 4 jaar.  

 

Platformoverleg 2 juni 

Tijdens deze vergadering kon het platform elkaar weer fysiek ontmoeten. Er werd een oproep gedaan 

voor kandidaten voor het voorzitterschap van het platform, gevolgd door een korte voorstelronde aan 

de vele nieuwe gezichten. De vergadering zette zich voort met de terugkoppeling uit en ophalen voeding 

voor VNG-commissies, gevolgd door het onderwerp Inclusie in aanwezigheid van gedeputeerde De 

Witte, ook is er gesproken over onderhoud van AED's en de Taskforce Wonen en Zorg. De vergadering 

werd afgesloten met een warm dankwoord van Gerria Toeter aan Bart voor zijn verbindende bijdrage 

als voorzitter.  

 

Platformoverleg 6 oktober  

De nieuwe platformvoorzitter, Gerria Toeter, opende de vergadering met de mededeling dat ze verder 

wil inzetten op een goede verbinding met en tussen de Overijsselse bestuurders. Gerria heeft zich als 

enige kandidaat gesteld. Judith Compagner (wethouder van Olst-Wijhe) werd verkozen tot 

vicevoorzitter. Gerria lichtte het reilen en zeilen binnen het platform kort toe, vervolgens werd de 

vertegenwoordiging in commissies en bestuurlijke netwerken besproken. Het vaste onderwerp 

terugkoppeling uit en ophalen voeding voor VNG-commissies werd aangehaald, gevolgd door een 

introductie van het samenwerkingsplatform Sociaal Domein door Mariska ten Heuw van de VNG. Het 

overleg ging verder met de Sociale agenda Overijssel, aanpak Zorgfraude en tot slot energiearmoede. 

 

Platformoverleg 18 november 

Onderdeel van de VNG Overijssel-dag waren de vergaderingen van de vier platforms van VNG 

Overijssel. Ook het platform Sociaal Domein vergaderde in de ochtend in “open-platform-vorm". In deze 

vorm konden ook andere Overijsselse bestuurders en volksvertegenwoordigers een platform 

vergadering bijwonen. Na de terugkoppeling uit en ophalen voeding VNG-commissies en andere 

overleggen stond  de Hervormingsagenda Jeugd centraal. Er werd afgesloten met een rondvraag aan 

de aanwezigen over thema’s die ze graag zouden willen bespreken tijdens de toekomstige 

platformvergaderingen. 
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CONTACTEN MET HET PROVINCIAAL BESTUUR 

Ook in 2022 waren er verschillende contactmomenten (zowel individueel, in klein comité als wel door 

aanwezigheid tijdens een platformbijeenkomst) tussen VNG Overijssel en het college van Gedeputeerde 

Staten van Overijssel. Daarnaast spraken de voorzitter en vicevoorzitter van VNG Overijssel en de 

Commissaris van de Koning van Overijssel elkaar op verschillende momenten in het jaar.  

 

CONTACTEN MET DE VNG 

Het VNG Overijssel bestuur heeft een goede relatie met de landelijke VNG. Er is regelmatig contact, 

zowel op bestuurlijk als op ambtelijk niveau. Tijdens de VNG Overijssel-dag op 18 november was er ruimte 

om met Pieter Jeroense, plaatsvervangend algemeen directeur van de VNG, in gesprek te gaan over 

actuele thema’s ter voorbereiding op de Buitengewone Algemene Ledenvergadering van de VNG.  

Ook tijdens de bijeenkomst van de VNG over de Verenigingsvisie 2030 op 27 oktober onder leiding van 

Leonard Geluk (algemeen directeur van de VNG) in Deventer kwamen we met elkaar in contact. Heel 

waardevol is de aanwezigheid en actieve bijdrage van VNG-medewerkers tijdens (en ook in aanloop naar) 

de platformvergaderingen. 

 

OVERIGE BIJEENKOMSTEN 

Naast reguliere overleggen en bijeenkomsten van VNG Overijssel stonden er, samen met andere 

partijen zoals provinciale afdelingen, VNG en provincie Overijssel verschillende ambtelijke en 

bestuurlijke bijeenkomsten op de rol.  

 

BIJEENKOMST POLITIEKE POLARISATIE VOOR EN NA DE VERKIEZINGEN  

In samenwerking met Trendbureau is een bijeenkomst georganiseerd voor raadsleden. Vanwege te 

weinig aanmeldingen is deze bijeenkomst helaas geannuleerd. 

 

BIJEENKOMST DILEMMALOGICA OP 30 JUNI 2022 

Op 30 juni organiseerde VNG Overijssel voor de raadsleden van de Overijsselse gemeenten, de 

Masterclass ‘Dilemmalogica, het probleem op tafel’ onder leiding van Guido Rijnja, adviseur van de 

Rijksvoorlichtingsdienst. Wegens te weinig aanmeldingen voor deze aansprekende en interactieve 

masterclass, waren we jammer genoeg genoodzaakt om deze bijeenkomst te annuleren. Een mogelijke 

verklaring, voor het lage aantal aanmeldingen, is dat de inwerkprogramma’s in volle gang waren en de 

agenda’s van raadsleden (mede) daardoor goed gevuld waren. Wellicht kunnen we deze Masterclass 

later in de raadsperiode 2022-2026 opnieuw organiseren.  

 

BIJEENKOMST DILEMMALOGICA OP 14 OKTOBER 2022 
In het najaar van 2022 organiseerde we, onder de vlag van Toekomstbestendig Openbaar Bestuur in 

Overijssel, voor de bestuurders van de 25 Overijsselse gemeenten de Masterclass ‘Dilemmalogica: leg 

het probleem op tafel’. Deze masterclass, onder leiding van Guido Rijna vond plaats in het Stadhuis van 

Deventer en werd toegespitst op de dagelijkse praktijk van burgemeester en wethouders. Het was een 

interessante en goed gewaardeerde bijeenkomst en werd bezocht door een mooie groep bestuurders.  

  



 

10 
 

TOT BESLUIT 

In dit jaarverslag dat betrekking heeft op 2022, geven wij u een overzicht van de veelkleurigheid en 

veelzijdigheid van onze vereniging. Dat doen we niet alleen, dat doen we met elkaar. Daarom maakt het 

bestuur van VNG Overijssel graag van de gelegenheid gebruik om alle bestuurders, secretarissen, 

griffiers, raadsleden en ambtenaren die zich in 2022 met veel betrokkenheid en enthousiasme hebben 

ingezet voor het werk van de afdeling Overijssel van de Vereniging van Nederlandse Gemeenten, hartelijk 

te bedanken. 

 

Met elkaar vormen we, in het belang van de vijfentwintig Overijsselse gemeenten, VNG Overijssel! 

 

 

 

Raalte, juli 2023 

 

 

 

 

 
 



 
 

 
 

 

BIJLAGE BIJ JAARVERSLAG 2022 

BIJLAGE 1: OVERIJSSELSE DEELNEMERS (NAMENS VNG OVERIJSSEL) IN HET VNG 

BESTUUR, DE VNG COMMISSIES EN DE PROVINCIALE OVERLEGORGANEN (31-12-

2022)

 

Bestuur VNG 

➢ Peter Snijders, Burgemeester Zwolle 
➢ Mw. E.G. Grijsen, Wethouder Deventer 

 

Commissie bestuur en Veiligheid 

J. ten Kate, burgemeester Staphorst 

 

College voor Arbeidszaken 

➢ H. Vroomen, burgemeester Ommen 
➢ M. Breukelman, Wethouder Hardenberg 

 

College van Dienstverleningszaken 

geen Overijsselaar 

 

Commissie Participatie, 

Schuldhulpverlening en Integratie 

A. Kampman, wethouder Enschede 

 

Commissie Economie, Klimaat, Energie en 
Milieu 
➢ C. Bruggink, wethouder Hengelo 
➢ Marcel Blind, wethouder Olst-Wijhe 

 

Commissie Europa en Internationaal 

➢ Mw. H.A.M. Nauta-van Moorsel, 
burgemeester Hof van Twente 

➢ J. Diepenmaat, wethouder Enschede 

 

Commissie Financiën 

➢ H. Scholten, wethouder Hof van Twente  
➢ D. Emmer, secretaris Zwolle 

 

Commissie Informatiesamenleving 

P.H. Snijders, burgemeester van Zwolle  

 

Commissie Raadsleden & Griffiers 

➢ Mw. M. van Doorn, raadslid Almelo 
➢ E. Meurs, griffier Zwolle 

 

Commissie Ruimte, Wonen en Mobiliteit 

Mw. E.G. Grijsen, wethouder Deventer 

 

Commissie Zorg, Jeugd en Onderwijs 

M.H. Paters, wethouder Twenterand 

 

Bestuurlijk netwerk Landelijk Gebied 

➢ B. Jaspers Faijer, wethouder Ommen 
➢ E. Wessels, wethouder van Rijssen-Holten 
 

  



 
 

 
 

BIJLAGE 2: PROVINCIALE OVERLEGORGAAN 

 

 

Renovatiefonds Oversticht 

R.G. Welten, burgemeester Haaksbergen 

 

Bestuurlijk Overleg Samen Werkt Beter 

A.H. Harmsma, wethouder Steenwijkerland 

 

Subcommissie Wettelijke adviestaken 

Fysiek Domein 

➢ J.M. van Rees, wethouder van Almelo 
➢ L. Mulder; wethouder Staphorst 

 

Vereniging van Gemeenten 

Aandeelhouders binnen Noord Nederland 

(VEGANN) 

➢ M. Breukelman, Wethouder Hardenberg 
➢ J. van Essen, wethouder Losser 

 

Stuurgroep Reanimatie Industrieel en 

Agrarisch Erfgoed 

R.G. Welten, burgemeester Haaksbergen 

 

Stichting RIBO 

G. Rots, wethouder Zwolle 

 

Klankbord inclusie 

➢ J. Uitslag, wethouder van Dalfsen 
➢ Mw. L Verschuur, wethouder Hardenberg 
➢ Mw. D. de Jong, Wethouder Zwolle 
➢ Mw. G. Toeter, wethouder van Raalte 
➢ Mw. H. Rohaan, wethouder Hof van 

Twente 
 

Regietafel stikstof 

➢ Mw. U.M.T. Bekhuis, wethouder 
Tubbergen 

➢ L. Mulder, wethouder Staphorst 

 

Natuur voor elkaar 

B.J.M. Nijboer, wethouder Raalte 

 

Never waste a good crisis 

➢ B. Beens, wethouder Rijssen-Holten 
➢ A.G.J. van den Nieuwboer, wethouder 

Ommen 

 

Kerkenopgave – Religieus erfgoed 

➢ H. Rietman, wethouder Zwartewaterland 
➢ J.P. van der Sluis, wethouder Kampen 

 

Bestuurlijke aanspreekpunten 

zorgverzekeraars 

➢ Regio Twente: E. van Mierlo, wethouder 
Almelo 

➢ Regio Ijssel-Vecht: mw. D. de Jong, 
wethouder Zwolle 

➢ Regio Midden Ijssel: Mw. G. Toeter, 
wethouder van Raalte 

 

Vitens 

R.W.J. van Leeuwen, wethouder Dalfsen 

Bank Nederlandse Gemeenten 

➢ L.G.M. Bongers, wethouder Ommen 
➢ A.H. Kreule, wethouder Raalte 


